
Een nieuw geluid

08 / Samen kijken we terug blik op 2022

De opkomst van 
padelbanen
Padel, een combinatie van tennis en squash, is in korte tijd zeer populair 
geworden. Niet zonder gevolgen. Met het succes van de nieuwe sport groeit ook 
het aantal klachten van geluidsoverlast. In gesprek met vergunningverleners 
Bram Mansveld en Peter Zonneveld en toezichthouder Bob Pruijssers.



‘In 2022 hebben vijf tennisverenigingen (deels) padelbanen 
aangelegd en telde de regio in totaal 15 padellocaties, in 
de buitenlucht en in hallen. Peter: ‘Padel is momenteel 
populair. Steeds meer tennisverenigingen besluiten (een 
deel van) de banen om te wisselen voor padelbanen. 
Op één tennisbaan kunnen ze twee padelbanen kwijt.’ 
Bram vult aan: Een bedrijf mag een maximaal geluid 
produceren, een verandering daarin moet gemeld worden. 
De ondernemer moet een akoestisch rapport indienen 
waaruit blijkt dat hij aan de norm voldoet.’ Peter: ‘Meestal 
is er een bouwvergunning nodig om de banen aan te 
leggen. Wij willen al in de vergunningsfase aanschuiven 
om te zien of de locatie aan de geluidsnormen voldoet.’

Een ander geluid
Bob: ‘Padel maakt veel meer geluid dan tennis. Spelers 
maken gebruik van een racket gemaakt van hard rubber 
met een laag koolstofvezel in plaats van een racket met 
snaren. De baan is omringd door wanden van glas en een 
gedeelte gaas, hierdoor wordt het geluid versterkt. De 
glazen wand maakt onderdeel uit van het spel en er wordt 
altijd twee tegen twee gespeeld.  Tel daarbij op dat padel 
zeer populair is onder jongeren en je krijgt ook nog eens 
extra stemgeluid.’ Sommige banen liggen op grote afstand 
van woningen, daar heeft niemand last van. Bram: ‘Maar 
komen ze dichter bij een woonwijk, dan zou het kunnen 
dat er een geluidsscherm omheen moet worden gebouwd 
van zo’n zeven meter hoog.’

Prettig met elkaar leven
Bob is als toezichthouder vaak in gesprek met 
ondernemer en met de klager. ‘In 2022 liepen er 
vier handhavingsdossiers met verenigingen die het 
geluidstechnisch niet op orde hadden. We doen metingen 
en aanbevelingen voor bijvoorbeeld een adviesbureau 
dat de ondernemer verder kan helpen.’ Peter: ‘Er wordt 
geklaagd over geluidsoverlast tijdens het spel, maar 

bewoners maken zich ook zorgen over de aanleg van 
nieuwe banen’. Bram: ‘We doen er bij ODH alles aan om de 
ondernemer en omwoners prettig met elkaar te kunnen 
laten leven. Omdat we nu bij de aanvraag al aanschuiven, 
kunnen we voorkomen dat een ondernemer wel een 
bouwvergunning krijgt, maar eigenlijk op die locatie niet 
aan geluidsnormen kan voldoen en dus een geluidsscherm 
moet bouwen. Waar vervolgens weer een bouwvergunning 
voor nodig is waar omwonenden bezwaar tegen kunnen 
maken.’ 

ODH eerder betrokken
Peter: ‘Het bestemmingsplan laat sporten toe, maar 
van deze nieuwe sport was het geluid niet bekend. Bob: 
‘Wij zijn eerder betrokken, maar ook de omgeving is 
veel alerter en bekender met de sport. Mensen weten 
inmiddels wel wat padel betekent en wat voor geluid 
het oplevert. Ik verwacht een forse groei in het aantal 
padelbanen de komende periode, maar dus minder 
problemen voor omwonenden en de exploitant.’ 

Omgevingsdienst Haaglanden / 09

23 december 2022 - 15:27 uur

Padelspelers 
MLTV’90 moeten 
vroeger stoppen
Er mag na 21.00 uur niet meer gespeeld 
worden op de padelbanen van tennis- 
en padelclub MLTV’90 in Monster. Die 
maatregel is genomen om geluidsover-
last te voorkomen.

Omwonenden van het complex aan de 
Jan Steenstraat klagen al langer over 
geluidsoverlast. Metingen van de Omge-
vingsdienst Haaglanden (ODH) toonden 
eerder aan dat er in de avond inderdaad 
te veel lawaai wordt gemaakt. Inmiddels 
ligt er ook een handhavingsverzoek bij 
de gemeente Westland.

We doen er bij ODH alles 
aan om de ondernemer 
en omwoners prettig met 
elkaar te kunnen laten 
leven.

Omgevingsdienst Haaglanden / 09


